
11.3.2022, 
Dobříčkov 

Vážený pane starosto, 
 
žádáme ve smyslu zákona č. 106/1999 sb., o svobodném přístupu k informacím o následující 
informace.  
 
Vzhledem k tomu, že tedy evidentně nehodláte ustoupit od toho, že nám před našimi 
nemovitostmi vyklučíte zeleň, kterou zde pracně několik let sázíme a udržujeme (a to 
navzdory pravidelné devastaci panem , který zde jezdil do zákazu vjezdu, který jste 
zde několik let odmítal vrátit na své místo) tak, jako ostatní obyvatelé Dobříčkova před svými 
domy, vás žádáme, abyste se v žádném případě nedotýkal vy ani nikdo z vámi pověřených 
osob našich stavebních prvků – zdi domu, zeď, plot atd.  Bojíme se, že nám způsobíte další 
škody, stejně jako v případě černé stavby pana /obce, kterou jste nám svým nesmyslným 
počínáním poničili. Z toho důvodu vás žádáme o následující informace a znovu vás žádáme, 
abyste z celé této nesmyslné „akce“ pořídil obrazový záznam, aby došlo k vyloučení toho, že 
byste nám svým jednáním teoreticky mohl způsobit další škody a to zejména na statice naší 
zdi (například nesmyslné ořezání výmladků jasanu nebo lísky, jejichž kořeny zasahují do 
našich stavebních konstrukcí, které jak velmi dobře víte, budeme v brzké době opravovat). 
Bohužel zcela jistě budete chtít ořezat i šeříky, jejichž větve zasahují na náš pozemek a jsou 
prorostlé s naším břečťanem.  
 
Opakuji vám, že pokud cokoliv našeho svou nesmyslnou akcí poškodíte, považujeme za nutné, 
abyste po té případně investoval (asi obecní) prostředky do nápravy a náhrady škod. 
 
1/ Kolik stojí tato v této chvíli zcela nesmyslná úprava obecní zeleně, kterou provádíte zcela 
proti naší vůli a výhradně před našimi nemovitostmi, které se navíc budou opravovat?  
 
2/ Z jakého důvodu jste nechal pana  s rodinou a snad i Struhařovské družstvo 
devastovat účelovou komunikaci  č. 57 a k ní přiléhající zeleň po tak dlouhou dobu, aniž byste 
tuto situaci řešil a to přesto, že jsme vás k tomu opakovaně vyzývali a žádali vás o řešení? 
Zároveň jsme vás upozorňovali, že takovým provozem na těchto dvou komunikacích může 
dojít ke statickému narušení našeho domu, jehož přední zeď sousedí s účelovou komunikací 
a zároveň hráze rybníka, po které vede místní komunikace č. 57, což jste odmítal jako 
„nesmysl“ a naopak jste tvrdil, že provoz kamionů po hrázi rybníka je zcela v pořádku a to i 
přes poměrně závažnou nehodu kamionu, která se zde stala díky absenci dopravních značek 
v létě roku 2020.   
 
3/ Kdy konkrétně (přesné datum) hodláte provést úpravy před naším domem, a která 
konkrétní firma/osoba či osoby je bude provádět – všechna jména? Nám jste sdělil, že klučení 
zeleně budou provádět zaměstnanci obce a zatím máme, pocit, že si na to někoho za obecní 
peníze najímáte?  
 
4/ Nebo tyto osoby pracují pro obec „zadarmo“? 
 
5/ Se stavbou a úpravami vjezdu na naše pozemky jsme čekali do vyřešení dopravní situace 
na účelové komunikaci č. 57u, kterou zde stále devastuje těžká zemědělská technika rodiny 

, kteří zde navíc odmítali dodržovat dopravní značky a jezdili zde 
v protisměru i do zákazu vjezdu přes železniční přejezd. O tom ale dobře víte, ale opět jste 
nám začal vyhrožovat, jak podniknete veškeré kroky, abyste sem „dopravu vrátil“ (statickým 
posudkem na hráz rybníka…). Nicméně jistě jste si velmi dobře vědom toho, že všechny tyto 
„zahradnické práce“ jsou zbytečné, neboť my budeme provádět stavbu a tím přilehlé okolí 



stejně poničíme, neboť zde postavíme lešení. Takže vynakládání prostředků tímto směrem je 
holý nesmysl a plýtvání obecními prostředky na nějakou osobní pseudo pomstu. Péče o obecní 
zeleň je jedna věc, ale toto je prostý naschvál.  
 
6/ Poskytněte nám přesný plán úpravy zeleně v oblasti našich nemovitostí, který jistě od 
zahradnické firmy, kterou jste si evidentně již najal, máte k dispozici 
 
7/ V tomto řízení o odstranění a eventuálním vysazování nové zeleně jsme stranou dotčenou, 
takže vás žádáme, abyste nás vždy informoval dostatečně předem a to zcela konkrétně, 
abychom se mohli vyjádřit a to ve smyslu zachování zákonem stanovených norem pro 
vysazování zeleně v okolí staveb, komunikací a přilehlých pozemků. Žádáme vás tedy znovu 
o konkrétní plán úpravy zeleně ke schválení/vyjádření z naší strany.  
 
8/ Sdělte nám, kde jinde budou stejné úpravy zeleně probíhat a to na celém území Postupic a 
zda je bude provádět stejná zahradnická firma jako v Dobříčkově. 
 
Tyto informace nám, prosím, poskytněte v elektronické formě na tento email 
tzn.  a , který je zároveň adresou určenou pro doručování 
písemností. 
S pozdravem  

 




